
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

Kronologija Kluba „100 kapi“ Rijeka 

povodom 15-te obljetnice postojanja. 



 

Kronologija nastanka „Kluba 100 kapi“ Rijeka! 
 
Prva akcija darivanja krvi održana je 25. listopada 1953. godine, u 
Sisku, te se taj dan ujedno obilježava kao Dan dobrovoljnih darivatelja 
krvi u Republici Hrvatskoj. Pedeset godina od prvog organiziranog 
darivanja krvi, 25. listopada 2003. godine, osnovan je u Rijeci „Klub 
100 kapi“, prvi takav Klub u Hrvatskoj koji aktivno djeluje u sastavu 
Gradskog društva Crvenog križa Rijeka, a svoj rad i aktivnosti temelji 
na načelima dobrovoljnosti, anonimnosti, solidarnosti i besplatnosti. U 
trenutku osnivanja Klub je imao 110 članova. 

  
Drago Križe i Miroslav Međimorec, sudionici prve akcije darivanja krvi u Sisku. 

 

 

Inicijator osnivanja Kluba bio je Veljko Vrzić, a želja 
je bila da se okupe svi muški darivatelji sa 100 i više 
darivanja, te žene, koje su krv darivale  75 i više 
puta. Ciljevi Kluba su promoviranje darivanja krvi, 
sudjelovanje u brizi o svojim članovima prilikom 
bolesti, socijalnih problema i smrtnog slučaja, 

sudjelovanje u radu postojećih i osnivanju novih Aktiva DDK, te svojim 
vlastitim primjerom ukazivanje mladim ljudima kako je darivanje krvi 
društveno korisno. Posebno se njeguje suradnja s „Klubom 25“, 
sudjelujući u akcijama s kojima se želi animirati što više novih mladih 
darivatelja krvi. 
 

U prvim danima rada Kluba „100 kapi“, veliko razumijevanje i pomoć 
pružao je predsjednik Savjeta DDK CK Rijeka, gospodin Tomislav 
Širola. 
 

Gospodin Veljko Vrzić kao inicijator osnivanja „Kluba 100 kapi“, ujedno 
je te 2003. godine postao njegovim prvim predsjednikom, te je na tom 
mjestu bio sve do 2006. godine, nakon čega je za predsjednika izabran 
gospodin Edo Prpić. Na inicijativu članova Odbora Kluba, gospodin 
Veljko Vrzić predložen je i izabran za doživotnog počasnog predsjednika 
„Kluba 100 kapi“ Rijeka. 



 

2008. godine za predsjednika je izabran gospodin Cvetko Špralja, a 
nakon njega 2010. godine slijedi izbor Gorana Vukovića za 
predsjednika. 2011. godine Klub bira prvu predsjednicu, gospođu 
Mirjanu Corelli, koja je ujedno na osnovu dragovoljnog darivanja krvi, 
2010. godine proglašena „Ponosom Hrvatske“. 
 

    

Edo Prpić Cvetko Špralja Goran Vuković Mirjana Corelli 

2013. godine za predsjednika je izabran gospodin Dinko Kudrić, i to je 
ujedno prvi predsjednik koji je na toj funkciji bio u dva mandata. 2016. 
godine izabran je Milan Pajdak, ujedno i najmlađi predsjednik Kluba. 
28.10.2018. godine na izbornoj skupštini za predsjednicu je izabrana 
gospođa Sonja Maksan Trbović. Krajem siječnja 2023. godine, za 
predsjednika Kluba, izabran je član Kluba, gospodin Ivan Pribanić. 
 

    
Dinko Kudrić Milan Pajdak Sonja Maksan 

Trbović 
Ivan Pribanić 

 

U dosadašnjem postojanju Kluba, umrlo je 69 njegovih članova, a Klub 
je zbog preseljenja napustilo 11 njegovih članova. Svake godine Klub 
dobiva petnaestak novih članova, tako da Klub danas broji ukupno 270 
članova, a od toga je 9 članica Kluba. 
 

Svaki darivatelj krvi koji je dao sto puta krv, i darivateljica koja je dala 
sedamdeset i pet puta, Odlukom predsjednika ili predsjednice Republike 
Hrvatske ima pravo na dodjelu odličja Reda Danice hrvatske s likom 
Katarine Zrinski koji se dodjeluje, za iznimnu humanost i domoljubni 
doprinos. Susreti su to koji puno znače našim članovima, pa se tako 
uvijek rado prisjetimo i  



 

 

   

našeg susreta s bivšim 
predsjednikom Republike 
Hrvatske, gospodinom 
Ivom Josipovićem. Do 
susreta je došlo na 
incijativu Dinka Kudrića, 
a u organizaciji Crvenog  

križa Rijeka, 7.6.2014. godine, kada je „na kavi“ s  predsjednikom u 
potpuno ležernoj i ugodnoj atmosferi bilo prisutno pedesetak naših 
članova Kluba. 

 

8. prosinca 2013. godine, 
povodom desete obljetnice 
postojanja „Kluba 100 kapi“ 
Rijeka, a koja je svečano 
obilježena u dvorani talijanske 
zajednice „Circolo“u Rijeci, svim 
nazočnima predstavljena je 
„spomen knjiga“ članova Kluba. 

Inicijativu za njezinu izradu, pokrenuo je član Kluba Tomislav Širola, 
i to nekoliko godina ranije vrijedno prikupljajući podatke o 
darivateljima i potrebna saznanja za njenu izradu.  „Spomen 
knjigom“ želi se sačuvati spomen na naše najistaknutije darivatelje - 
one koji su tiho i nenametljivo godinama činili dobro, darivali dio 
sebe, poklanjali život i zdravlje bolesnima, donosili olakšanje i nadu 
njihovim obiteljima. „Spomen knjiga“ nalazi se u  prostorijama 
Crvenog križa  Rijeke, a svaki član „Kluba 100 kapi“ Rijeka, dobiva 
duplikat svečane stranice sa svojim podacima u trajno vlasništvo. 

 

10. obljetnicu „Kluba 100 kapi“ Rijeka, svojom nazočnošću uveličali su 
mnogobrojni predstavnici Aktiva DDK iz naše Županije, te gospođa mr. 
sc. Karin Kuljanić, trenutačna predsjednica županijskog Crvenog križa, 
gospodin Raul Devjak - virtuoz na gitari i gospođa Đurđa Gruičić, 
pjesnikinja te ujedno i autorica stihova i glazbe pjesme „Hvala ti“ 
posvećene darivateljima. 
 

  
 



 

  
 

Tom prilikom Hrvatski Crveni križ 
uručio je „Klubu 100 kapi“ 
zahvalnicu povodom deset godina 
rada. 

 
 

Po načelu humanosti, članovi Kluba pridružili su se u listopadu 2014. 
godine riječkim beskućnicima, te zajedno s njima prodavali časopis 
„Ulične svjetiljke“ putem kojega se ostvaruje njihova korist ali se je 
ujedno i direktno utjecalo na svijest građana o tome kako biti beskućnik 
nije izbor, nego splet loših okolnosti. 

   

Cjelokupni sastav izvršnog odbora Kluba 100 kapi Rijeka zajedno s 
predsjednikom Kluba, bio je u svojstvu urednika Vjesnika DDK Rijeka 
sve do 2010. godine, a koje je izdavalo Gradsko društvo Crvenog križa 
Rijeka. 
  

Isto tako, 20. prosinca 2014. godine izaslanstvo Kluba posjetilo je 
poplavljeno područje u Gunji, pored Županje te su tom prilikom darivali 
kućne potrepštine i kućanske aparate koji su prethodno u Rijeci 
prikupljeni putem donacija. Istovremeno smo  materijalno i ciljanom 
kupovinom pomogli obitelji tragično preminulog darivatelja krvi s tog 
područja. 
 

   



 

Cijelo vrijeme svoga djelovanja, Klub pomaže svoje socijalno ugrožene 
članove sukladno svojim mogućnostima i u okvirima djelovanja unutar 
sustava Crvenog križa Rijeke, ali ponajviše se trudimo savjetovati 
članove Kluba kako da na najlakši način ostvare svoja prava putem 
institucija Republike Hrvatske, a za koja im se pruža mogućnost. Za sve 
svoje članove koji iskažu interes i za koje postoji prateća medicinska 
dokumentacija, Klub je već u 2019 godini u financijskom planu osigurao 
petnaestak tisuća kuna novčanih sredstava koja će se usmjeriti kao vid 
sufinanciranja troškova liječenja u toplicama širom Hrvatske. 
 

Zajednička druženja, međusobna upoznavanja i održavanje 
kontakata,... jedni su od značajnih ciljeva Kluba, te su ona kao takva 
zamišljena da se jednom u godini okupi što više članova Kluba, te da se 
dan provede u međusobnom druženju i jednodnevnom izletu izvan 
grada Rijeke. Nošeni takvim stavom, vodstvo Kluba do sada je svake 
godine isplaniralo jednodnevne izlete i  odredilo destinaciju, dok je 
Crveni križ Rijeke organizirao cjelokupni boravak naših članova uz 
kontaktiranje društava DDK na područjima gdje smo se znali uputiti a 
u cilju službenog dočeka i međusobnog kontakta. 
 

Tako su članovi Kluba 2013. godine boravili u Rovinju, 2014. godine u 
Krapini, 2015. godine u Gospiću, 2016. godine u Puli, 2017. godine u 
Ljubljani, 2018. posjetio se je Varaždin, a 2019. organiziran je izlet 
brodom po Kvarneru u travnju mjesecu, dok se je u studenom posjetio 
Grad heroj - Vukovar.  
Pojava corona virusa spriječila je naša okupljanja, pa tako i klupske 
izlete koje smo organizirali jednom godišnje. Dvije godine zaredom, 
točnije 2020 i 2021. godine apsolutno je bilo nemoguće organizirati 
odlazak naših članova na neku od destinacija koje su nam interesantne, 
tako da je u navedenim godinama, naše okupljanje u cijelosti izostalo,… 
Svih naših članova sjetimo se tijekom godine u prigodi njihovog 
rođendana kao i Novogodišnjih praznika, slanjem prigodnih čestitki a s 
čime ih doista razveselimo. Tu se nije stalo s aktivnostima, tako da je 
također uspješno organizirano zajedničko druženje članova Kluba, 
jednom mjesečno, u prostoru Doma Crvenog križa Rijeka na Pećinama, 
a za čije su se aktivnosti osigurali rekviziti za društvene igre, LCD 
televizija, i ostalo što je bilo potrebno. 
 
 

   
Rovinj - 2013. Krapina - 2014. Gospić - 2015. 



 

  
 

Pula - 2016. Ljubljana - 2017. Varaždin - 2018. 
 

 

  
brodom po Kvarneru - travanj 2019. 

 

  
 

 
Spomen na Vukovar - studeni 2019. 

 



 

 

 

 
Ogulin - listopad 2022. 

 
Klub kroz svoje djelovanje puno polaže na svojoj prepoznatljivosti u 
javnosti, te su u tu svrhu izrađeni bedž i majica Kluba koje dobivaju svi 
članovi Kluba. Svako naše okupljanje ujedno je i promocija 
dragovoljnog davalaštva krvi, a Klub putem svojih izabranih 
predstavnika javno nastupa i u medijima prezentira kako naš Klub, 
tako i Crveni križ u cijelosti. 2018. godina započela je na najbolji mogući 
način i to nastupom u radijskoj emisiji „Ono malo duše“, kada su Klub 
na najbolji mogući način prezentirali član Kluba Dinko Kudrić i članica 
Kluba Sonja Maksan Trbović. 
 

 

Kasnije te godine, točnije 27. listopada 
2018. godine u Zagrebu,  Ivo Vidotto, 
predsjednik Savjeta dobrovoljnih 
darivatelja krvi Rijeka, članovi Kluba, 
Dinko Kudrić i Sonja Maksan Trbović 
zajedno s predsjednikom Crvenog 
križa Republike Hrvatske, gospodinom 
Josipom Jelićem na poziv urednice, 
gospođe Ane Tomašković, sudjeluju u 
televiziskoj emisiji „Normalan život“ i 
tom prilikom sveopćoj javnosti u  

 

Hrvatskoj približavaju bit našeg postojanja, djelovanja i smisla života 
koji živimo. 
Svake godine, na Svjetski dan dobrovoljnih darivatelja krvi, 14. lipnja, 
Klub je nositelj akcije darivanja krvi u Centru za darivanje krvi koji se 
nalazi u Domu Crvenog križa na Pećinama, i jedini je takav Centar u 
Republici Hrvatskoj. 
 



 

  

Centar za darivanje krvi svečano je otvoren 29. listopada 2013. godine, 
a čast otvaranja pripala je jednom od naših bivših predsjednika, 
gospodinu Cvetku Špralji, koji je te godine krv ukupno darivao 196 
puta.  Svečanost otvorenja održana je u sklopu programa obilježavanja 
Dana darivatelja krvi, koji je te godine bio u znaku čak tri velike 
obljetnice - 60 godina dobrovoljnog darivanja krvi u organizaciji 
Hrvatskog Crvenog križa, 20 godina međunarodnog priznanja HCK i 
135 godina Crvenog križa na tlu Hrvatske. Te godine istovremeno se je 
obilježavala i 60. obljetnica Doma Crvenog križa, doma koji je otvoren 
davnog 25. svibnja 1953. godine i imao je namjenu smještaja školske 
djece i studenata. Do 1990. godine u Domu Crvenog križa bili su 
smješteni učenici i studenti, a nakon toga prostor je u cijelosti bio na 
raspolaganju za prihvat i zbrinjavanje prognanika i izbjeglica iz 
Domovinskog rata. Od 1992. godine u kuhinji se pripremaju i obroci za 
potrebe pučke kuhinje Grada Rijeke.  
Nakon odlaska posljednjih prognanika 2008. godine, započela je 
adaptacija Doma, u kojem danas imamo i Klub darivatelja krvi. 
 

 
15. lipnja 2019. godine, po prvi put u povijesti postojanja Gradskog 
društva Crvenog križa Rijeka, službene prostorije Društva posjetila je 
predsjednica Republike Hrvatske. Do sada to nikada nije učinio niti 
jedan Predsjednik države, ali ovoga puta do posjete je došlo, i to u 
organizaciji našega Kluba. Ovom posjetom Predsjednice dat je značaj i 
priznanje za sve ono što svi mi skupa činimo i radimo kako bi osigurali 
život, zdravlje i nadu svima onima koji ovise o nama. 
 
 



 

  

  
 

Dvadesetak članova Kluba, djelatnice Službe, Ravnateljica GD CK 
Rijeka i Predsjednica GD CK Rijeka pozdravili su Predsjednicu u ime 
svih djelatnika GD CK Rijeka i članova Kluba 100 kapi Rijeka, a tom je 
prilikom Predsjednici predana svečana kronologija našega Kluba, kao i 
ostali prigodni pokloni koji će ju podsjećati na susret s nama. 

  
 
Klub je 2018. godine ostao bez još jednog svog člana, gospodina Petra 
Jovičića. Izaslanstvo Kluba posjetilo je nakon nekog vremena njegovu 
obitelj i ostalo je neugodno iznenađeno viđenim uvjetima života obitelji 
Jovičić. Predsjednica Kluba obećala je pomoć i angažman oko 
sređivanja primarne prostorije stana, na tavanu trošne peterokatnice u 
Starom gradu, i to one, u kojoj ta obitelj provodi najviše vremena. Već 
nakon nekoliko dana, odrađeno je puno telefonskih razgovora, 
obavljeni su načelni dogovori, obavješteni su i pozvani članovi Kluba za 



 

koje se smatralo da mogu pomoć u takvoj teškoj situaciji, a prvi 
rezultati bili su vidljivi jako brzo. Član Kluba, Ivan Pribanić poklonio 
je gornje kuhinjske elemente, nabavljeni su i donji kuhinjski elementi,... 
izaslanstvo Kluba koje je službeno putovalo u Koprivnicu, u cijelosti se 
odreklo dnevnica, a zajedno s njima i djelatnica Službe GD CK Rijeka, 
gospođa Nada Dose. Djelatnici Tepih centra Rijeka solidarno su 
darivali novac ali i odobrili znatan popust na kupljeni linoleum za 
podno  prekrivanje  navedene prostorije, gospodin Zlatko Novak iz 
Austrije donirao je 360 kuna, gospodin Tomislav Širola osobno je 
osigurao poveći broj donatora koji su nam pomogli kako s novcem, tako 
i s potrebnim materijalom za uređenje prostora. Velika zahvala ide 
članici Kluba, gospođi Gorani Bratuši koja je unatoč osobnim 
problemima pronašla vremena i uveliko pomogla da ova akcija uspije u 
cijelosti,... HVALA ti Gorana! Veliko hvala i djelatnici Službe, 
Meliti Vundać koja nam je osigurala nesmetan prolaz kombi vozilom 
u pješačku zonu Starog grada, a što nam je uveliko olakšalo dovoz 
novog i odvoz starog namještaja. Hvala i Branki i Vesni koje su se 
pobrinule za obiteljske osobne potrepštine kao i neophodnu posteljinu. 
 
Toliko ljudi toplih srca na jednom mjestu bilo je garancija da posao 
kreće, i jednostavno je bilo nemoguće i pomisliti da nećemo uspjeti. 
Nakon tri „debela“ radna dana, „ekipa“ je odradila sve ono što je bilo 
potrebno i neophodno.  
 

  
 

Na kraju svega, bili smo ponosni na činjenicu da smo jednoj obitelji 
pomogli da ima humanije uvjete za život, uvjete dostojne ljudskog 
života, uvjete koji pružaju „toplinu doma“. 
 

26. listopada 2019. godine u hotelu Excelsior u Lovranu, svečano je 
proslavljen Dan darivatelja krvi. Klub je tijekom 2019. godine dobio 
jedanaest novih članova, a na samoj svečanosti u Lovranu bilo je 
prisutno njih šest, kojima je odano priznanje za sto puta darivanu krv. 
Dobro nam došli! 
 



 

 
 

Po uzoru na naš Klub, njegovo djelovanje i ugled u društvu, iskazan je 
interes i u drugim sredinama za osnivanje istovjetnih Klubova, po 
načelima koje je naš Klub utvrdio 2003. godine. 
 

Po saznanjima koja imamo, Klubovi 100 kapi postoje isto tako u Opatiji, 
Krku, Koprivnici, Virovitici i Osijeku, dok se u Karlovcu i Varaždinu 
priprema njihovo osnivanje. Naš Klub nastoji ostvariti međusobne 
kontakte sa svim Klubovima, te temeljem naših iskustava pomoći koliko 
god može u njihovom radu i ustroju, na što su nam izabrani članovi tih 
novih Klubova izrazito zahvalni. 
 

Rijeka je u 2020. godini proglašena Europskom prijestolnicom kulture, 
a sam početak svih događanja u Rijeci započeo je 1. veljače, i 
podrazumijeva se da smo se uključili i u taj, za naš Grad, važan 
događaj. Prethodna edukacija, uspješno nas je pripremila za sam 
događaj, ali je isto tako pokazala veliku zainteresiranost svih nas da se 
naš Grad prikaže u najboljem mogućem „svjetlu“. 
 
Kao volonteri Crvenog križa, višesatno dežurstvo na samom otvaranju 
nije nam bilo problem, a članovi Kluba, pokazali su da žive s Gradom. 
 
 



 

  
 

 
I taman kad smo „pokrenuli aktivnosti“ Kluba, iz daleke Kine, došao 
nam je nepoznati virus, nazvan „covid 19“, koji nas je „prizemljio“ i 
onemogućio nam realizaciju svih isplaniranih aktivnosti. 
 

Bolest koju virus izaziva, nazvana „corona“, izrazito je opasna za našu 
populaciju, i baš zbog toga morali smo poduzeti sve mjere 
predsostrožnosti i pozvati naše članove da se nepotrebno ne izlažu 
mogućoj zarazi, izlascima, druženjima ili kontaktima koji su rizični. 
 

  
Samoizolacija i osobna karantena, bile su najbolji odgovor ovoj bolesti, 
a odgovorno ponašanje i slušanje preporuka epidemiologa, uvjet da 
opet dočekamo normalizaciju života. Sve aktivnosti u svezi darivanja 



 

krvi, iz sigurnosnih razloga, premještene su u prostor „campusa“  na 
Trsatu, a tamo su darivatelji dolazili poštujući  posebne naputke kako i 
na koji način se u ovim uvjetima može darivati krv.  
 

Uz predsjednika Savjeta darivatelja krvi, gospodina Iva Vidota, koji je 
dočekao skoro pa svakog darivatelja krvi i ovjekovječio taj trenutak 
fotografijom, stalno je bila prisutna i djelatnica GD CK Rijeka, gospođa 
Nada Dose, a uz njih i savjete koje su pružali, sve je bilo puno lakše. 
Hvala im na tome! 
 

Klub je i u ovim teškim uvjetima postao brojniji za sedam novih 
članova, darivatelja krvi koji su stoti put darivali krv, ali je zbog ove 
bolesti sredinom prosinca 2020. godine izgubio i bivšeg predsjednika 
Kluba kao i dopredsjednika Savjeta darivatelja krvi, gospodina Dinka 
Kudrića. 
 
 

 
 
 

Teška situacija koja nam se je nametnula sama od sebe, „izvukla“ je ono 
najbolje iz nas, tako da je član našeg Kluba koji je inzistirao na tome da 
ostane anoniman, donirao 10 m ogrjevnog drva za članove Kluba 
kojima je to najpotrebnije a prema Odluci i procjeni Odbora Kluba 100 
kapi Rijeka.  
 
Klub je angažmanom svojih aktivnih članova organizirao ukrcaj i 
iskrcaj doniranih drva, njihov prijevoz kombi vozilom i na taj način 
osigurao mirniju zimu petorici svojih članova. 
Velika hvala našem donatoru, čovjeku velikog i dobrog srca. 
 
 



 

  

  

  
 

 

..., a kao što to inače „biva“, nevolja nikada ne dolazi sama, pa smo tako 
postali svjedocima razornog potresa na području Banije, točnije u 
Petrinji i Sisku, kao i svim okolnim mjestima koja su teško stradala. 
 

Promptno se je interveniralo od strane Crvenog križa Primorsko-
goranske županije, koji je postao nositelj aktivnosti i organizator za 
odlazak interventnih timova na stradalo područje, tako da je 
interventni tim GD CK Rijeka, već krajem siječnja 2021. godine krenuo 
put Siska s ciljem pomaganja i zbrinjavanja stradalog stanovništva. 
 

 

Interventni tim GD CK Rijeka popunjavali su članovi Kluba 100 kapi 
Rijeka ali i ostali darivatelji krvi, koji su odvojili svoje slobodno vrijeme 
kako bi bili od pomoći potrebitima. Tijekom sedam dana boravka na 
potresom razorenom području, članovi tima bili su na raspolaganju 
stradalnicima svakodnevno i više od 16 sati, a svatko je svojim 
angažmanom nadmašio svoje uobičajene mogućnosti zbog čega smo 
izuzetno ponosni. Svi članovi interventnog tima prije odlaska na teren, 
cijepili su se protiv corone, kako bi i sami bili zaštićeni od ove opake 
bolesti. 



 

  

  

  

 
 

  
 
 



 

Dolaskom u Rijeku, uslijedilo je testiranje na coronu da provjerimo da 
se netko od nas nije zarazio, a testovi su pokazali da smo se svi vratili 
„negativni“. 
 

  
 

Nakon nekoliko dana odmora, sastali su se članovi Odbora Kluba, i na 
svom sastanku donijeli su Odluku, sukladno saznanjima s terena, da 
putem svojih članova i sponzora organiziraju nabavku onih uistinu 
najpotrebnijih „sitnica“ koje su se pokazale kao neophodne za normalno 
funkcioniranje života u kontenjerima koji su dostavljeni stradalnicima, 
a koji nisu bili adekvatno opremljeni. 
 

13. veljače 2021. godine, izaslanstvo Kluba krenulo je ponovno put Siska 
i opremilo kontenjersko naselje „Segestu“ i njezine privremene 
stanovnike stvarima koji su s oduševljenjem dočekani i odmah su 
stavljeni u upotrebu. 
 

  

  

  
 
 



 

Hrvatska je kao članica Europske unije, osigurala dovoljan broj doza 
cjepiva protiv corone za svoje stanovnike, te je politikom „cijepi se“, 
pozvala sve građane da se prijave za cijepljenje, te na taj način učine 
svoj život i živote svojih najbližih sigurnijima.  
 
Početkom mjeseca travnja, započelo je masovno cijepljenje građana 
Rijeke u sportskoj dvorani na Zametu, a za tu prigodu, medicinski 
sustav trebao je pod hitno pronaći dovoljan broj volontera koji će 
pomoći u organizacijskom dijelu dolaska građana i njihovih prijava 
radi točne evidencije i upisa potrebnih podataka svakog ponaosob.  
 
Crveni križ Grada Rijeke osigurao je putem svoje Službe dovoljan broj 
volontera, te na taj način još jednom pokazao da je oslonac svima koji 
su potrebiti i to baš kad najviše zatreba. 
 
Članovi Kluba 100 kapi Rijeka u zavidnom su se broju uključili u 
aktivnosti volontiranja a zajedno sa svima ostalima odrađuju jedan 
„veliki posao“ humanitarnog karaktera s izraženim senzibilitetom i 
osjećajem trenutka za pomoć društvu u cjelini. 
 

  

  

  



 

 

Višekratnim uzastopnim odlascima na 
područje Banije koja je razorena 
potresom, član Kluba, Viktor Biljčević 
pokazao je izuzetno osobno 
požrtvovanje, a svojim svakodnevnim 
dežurstvima prilikom cijepljenja 
građana u dvorani na Zametu, kao 
član tima CK Primorsko-goranske 
županije, jasno pokazuje svima, kako 
kuca srce čovjeka koji daje sve od sebe 
da pomogne drugim ljudima u 
trenucima kada im je to najpotrebnije. 

 

 
Dosta ograničeni u djelovanju i aktivnostima, članovi Kluba i izabrani 
čelnici Kluba nisu mogli održati redovne Skupštine, na kojima bi se bar 
na trenutak vidjeli i međusobno razmijenili nekoliko riječi. 
 
Inicijativom predsjednice Kluba, gđe. Sonje Maksan Trbović, pokrenut 
je projekt izrade murala darivateljima krvi, kojim bi se na jednom 
objektu u krugu Riječke bolnice, odaslala jasna poruka o važnosti 
darivanja krvi.  
 
Prepiskom s Ravnateljem bolnice, prof. dr. sc. Alen Ružić, dr. med kao i 
njegovim najbližim suradnicima, te predlaganjem same pozicije na 
kojoj bi se izradio mural, pristupilo se je dobivanju potrebnih dozvola, a 
velika potpora dobivena je od samog Ravnatelja što je u konačnici 
rezultiralo pozitivnom Odlukom Savjeta KBC Rijeka. 
 
Tom Odlukom potvrđena je predložena pozicija kao podloga za izradu 
murala i dat je prijedlog boja koje bi bile KBC Rijeka prihvatljive za 
izradu murala, a s čime se je složilo vodstvo Kluba. 
 
Samu podlogu izabranog objekta, nekadašnju trafo-stanicu, koja je bila 
u lošem stanju, trebalo je stručno sanirati, kako bi podloga za izradu 
murala bila u cijelosti pripremljena.  Odmah se je krenulo s uređenjem  
objekta u čemu nam je stručnu pomoć dao Željko Neznanović - Brada, 
izvođenjem predradnji građevinskih popravaka rubova i pukotina na 
trafo stanici. 
 
Nabavku kompletnog potrebnog materijala za izradu murala,  
financirali su u cijelosti Gradsko društvo Crvenog križa Rijeka i HEP - 
Rijeka. 



 

 

 

 
Nakon odrađene građevne pripreme, posla su se „ulovili“ članovi Kluba 
100 kapi Rijeka, Milan Trbović, Ivan Pribanić, Tomislav Širola i 
predsjednica Kluba, i to na poslovima čišćenja ruzine i farbanju podloge 
temeljnom bojom, a prije same izrade murala,… 
 
 

 

 

 



 

Nakon svih odrađenih pripremnih radnji, „na scenu“ su stupili autori 
murala,  Bibi i Edo,… u jednom danu postavljena je bijelo - plava 
podloga, a sam izgled izabranog objekta, dobio je neku novu 
„dimenziju“  kojom se je nazirao skori završetak izrade murala,… 
 

 

 

 
 
Članovi Kluba su se na traženje autora murala, diskretno „povukli“, a 
svakodnevno su od strane autora obavještavani o napretku izrade uz 
dobivanje trenutnih fotografija, kako bi mogli intervenirati ukoliko 
nešto nije napravljeno kako treba. 
 

Nakon nekoliko „radnih“ dana, mural je zgotovljen, a njegov konačan 
izgled oduševio je sve one koji su ga ugledali.  
 

Inicijativa koja je pokrenuta dala je svoj konačan rezultat a napravljeni 
mural ostat će kao jasna poruka svima onima koji će jednoga dana 
pružiti svoju ruku i pridružiti nam se u jednoj velikoj „obitelji“ 
  

Hvala svima koji su dali sebe i svoje vrijeme prilikom izrade murala. 



 

 
 

 
 

 



 

Kojim putem će dalje naš  Klub ići, pokazat će vrijeme ispred nas. 
Novoizabrano vodstvo sa sobom je donijelo i čitav niz novih ideja, 
zamisli i aktivnosti koje se već provode.  Godine ispred nas, bit će nam 
onoliko dobre koliko ih sami osmislimo. Ideja nam ne nedostaje, ljude 
imamo a zajednički duh nas nosi ostvarenju naših ciljeva koji su 
potpuno jasni. Trebamo li ih ponoviti ili samo na kraju reći; „pruži 
ruku, spasi život“. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

kronologiju izradila: Sonja Maksan Trbović, siječanj 2019. 
 

 

 

https://www.facebook.com/Klub100kapiRijeka/ 

 

 

100kapi.rijeka@gmail.com 

 


